
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 16. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 210
Forslag til lov om ændring af lov om leje og lov om boligforhold. (Loft over huslejestignin-
ger som følge af udviklingen i nettoprisindekset).
Af indenrigs- og boligministeren (Christian Rabjerg Madsen)

Spørgsmål 7
Ministeren beskriver i lovforslaget, at »aftalepartierne er enige om at indføre et loft over 
de huslejestigninger, som stigningerne i nettoprisindekset kan medføre for dermed at 
undgå, at lejere ikke længere har råd til at betale huslejen«. Vil ministeren bekræfte, 
at ministeren dermed mener, at indgrebet vil sikre, at der ikke vil være lejere, der ikke 
længere har råd til at betale sin husleje?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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